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1. Welkom en mededelingen 

- Voorgenomen om verkennende gesprekken te voeren met de voorzitters van de andere 

raden. We zijn daar nog niet in geslaagd en nemen dit op in januari. 

- Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

2. Opvolging van de adviezen 

 

Beslissingen uit het conclaaf 

 

- De schepen heeft een toelichting van het budget. Hiervoor werd een powerpoint opgemaakt, 

deze kan je terugvinden in bijlage. 

- Zijn hier vragen over? 

• Als de index stijgt, dan is het toch goed voor de Izegemse belastingen? Dat heeft 

inderdaad zijn impact, maar niet in die mate dat dat alles kan opvangen. 

• Principes rond de huidige gebouwen van Art’Iz blijven dezelfde: site wordt verlaten en zal 

vermarkt worden.  

• Pleiten om toch voldoende te investeren in het auditorium in de tussentijd. Deze 

middelen zijn inderdaad extra voorzien. 

 

Herbruikbare bekers 

- In het reglement zal het poetsen van de bekers doorgerekend worden (transport en 

reinigen). Deze bedragen zullen in het reglement opgenomen worden. 

- De cultuurraad vindt dit logisch en adviseert dit positief. 

- Navragen wat er staat te veranderen bij IVIO met de evenementencontainers. 

 

Aanloop naar de volgende verkiezingen: aanpak memorandum 

 

- Er aan werken in 2023, landen na de zomervakantie zodat het kan afgegeven worden aan de 

politieke partijen in 2024. 



- Kunnen we dit memorandum ook voor een deel sectoroverschrijdend maken?  

• Er zijn sowieso heel veel overlappingen 

• Uit gesprekken met de andere raden zal blijken hoe ver we daarmee geraken. 

- We hebben het memorandum wel te weinig zelf actief gebruikt. We zullen dus ook 

handvaten erin moeten stoppen. We zullen er operationele doelstellingen in opnemen zodat 

we het zelf meer ter hand nemen. 

- Vorige editie hebben we gewerkt met een werkgroep. Redactie en inhoudelijk werk is toen 

door Bart en Simon gedaan. Werkwijze was toen dat we in elke culturele instelling geweest 

zijn, daar een rondleiding kregen en toen nagedacht hebben over de instelling. 

- Wat is bereikt en wat is nog bereikbaar? De eerste twee hoofdstukken van het vorige 

memorandum worden overlopen. Op die manier krijgen we een goed zicht op wat 

gerealiseerd werd, wat nog accuraat is, wat moet meegenomen worden naar een volgend 

memorandum. 

- Graag ook stedelijke culturele infrastructuur opnemen de volgende keer. 

- Wie ziet zich geroepen om in de werkgroep te participeren?  

 

Straatnaamgeving 

 

- Voorstel ‘winkelwege’ van Jacques Viaene werd doorgestuurd. 

- Voetweg wordt op dit moment opgewaardeerd, want die wordt zeer veel gebruikt. Vandaar 

dat het voorstel van Jacques Viaene ter advies voorgelegd wordt. 

- Officiële straatnamen (inclusief voet- of kerkwegen) moeten ter advies voorgelegd worden 

aan de cultuurraad. 

- Benaming werd genomen uit de atlas van de buurtwegen uit 1844. 

- De cultuurraad gaat akkoord met de benaming ‘winkelwegel’. 

 

Schenking familie Delaey 

- De familie Delaey wenst een schenking te 

doen van afbeeldingen van dhr. Herman 

Roelstraete. 

- Enige voorwaarde is dat het werk effectief 

moet uitgehangen worden. 

- De cultuurraad maakt de keuze voor één 

werk, het zal na goedkeuring door de 

gemeenteraad opgehangen worden in de 

kunstacademie. 

 

 

 

 

 

 

 



3. Stand van zaken van de werkingen 

 

Bibliotheek 
 

• Er was beheerraad op 17 november. 
 

✓ Gebruikersonderzoek 2022: analyse en bespreking 
✓ Project weesgedichten: 

 
Naar aanleiding van de Poëzieweek 2023 gaat de Izegemse bibliotheek voor 
zestig weesgedichten op zoek naar adoptieramen. Door gedichten in het 
Izegemse straatbeeld willen we poëzie in de kijker zetten. Sinds 15 december kan 
iedere Izegemnaar via de website https://weesgedichten.be/ door de bibliotheek 
geselecteerde gedichten kiezen. Het enige wat de deelnemer nodig hebt, is een 
proper raam op een benedenverdieping aan de straatkant en affectie voor het 
gedicht van jouw keuze. De gedichten worden met speciaal voor dit doel 
ontwikkelde en volkomen afwasbare stiften aangebracht. Speciaal voor deze 
actie werden gedichten geselecteerd van bekende en nog te ontdekken dichters, 
van internationaal, nationaal en lokaal talent. Izegems stadsdichter Vincent 
Vandommele schreef voor dit doel een nieuw gedicht, maar ook eerder werk van 
hem is beschikbaar voor adoptie. De actie kost de deelnemer niets, maar draagt 
bij aan de ziel van de Poëzieweek. Bovendien geeft een weesgedicht de woning 
en bij uitbreiding de straat en de stad een mooie poëtische uitstraling. Met het 
project #Weesgedichten slaan meer dan zestig bibliotheken de handen in mekaar 
om Vlaanderen om te toveren tot één grote poëziebundel. 

 

• Verkoopactie van cd’s, dvd’s en strips tijdens de maand november leverde 1382 euro op. 
Ongeveer de helft van het aanbod werd dus verkocht. 

 
Eperon d’Or 
 

• Beleidsplan 2024-2028 voor Eperon d’Or werd tijdens de gemeenteraadszitting van 12 
december goedgekeurd. 

• Zeer succesvolle Sintactiviteit (2.200 kinderen en begeleiders namen deel). 

• 100.000ste bezoeker sinds de opening van Eperon d’Or. 
 
De Leest 
 

• Ticketverkoop (na de voorverkoopdag) blijft vlot verlopen. Bepaalde producties zullen tot 
zelfs zes keer een voorstelling hebben (met volle zaal). 

• Er was opnieuw een bevraging van cult! (74 cultuurhuizen vulden de enquête in die afliep 
op 2 december). Enkele belangrijke vaststellingen: 

 
✓ Hoe verloopt de ticketverkoop voor januari-juni 2023? Slechts 13,7 procent geeft 

aan dat het goed gaat, 50,7 procent schat de situatie neutraal in en meer dan één 
op drie cultuurhuizen geeft aan dat het slecht tot zeer slecht gaat. 

✓ De verwachting van de lancering van het cultuurseizoen bij heel wat cultuurhui-
zen komt niet overeen  met de effectieve verkoop. 21,6 procent antwoordt dat 
het beter gaat dan verwacht, 41,9 procent zegt dat de situatie ongeveer gelijk is 
en 36,5 procent meldt dat men hogere verwachtingen had van de ticketverkoop. 

https://weesgedichten.be/


✓ Ook de financiële toestand zorgt voor kopzorgen bij de cultuurhuizen (bij 11 pro-
cent van de cultuurhuizen was er nog geen zicht op de maatregelen). Enkele 
voorbeelden: 

 
1. Verwarming lager gezet (88 procent) 
2. Verlichting van de infrastructuur doven of beperken (47 procent) 
3. Algemene besparingsronde (45 procent) 
4. Grote investeringen on hold gezet of uitgesteld (43 procent) 
5. Programmatie- of werkingsbudget wordt verminderd (35 procent) 
6. Personeel wordt niet vervangen (35 procent) 
7. Investeringen in energiezuinige(re) verlichting/verwarming… (34 procent) 
8. Verhoogde ticketprijzen (26 procent) 
9. Huurprijzen verhoogd voor particulieren (24 procent) 
10. Huurprijzen verhoogd voor verenigingen (20 procent) 
11. Prijzen in de bar verhoogd (18 procent) 
12. Cultuurhuis gedurende een bepaalde periode (gedeeltelijk) sluiten (7 pro-

cent) 
 
Stadsarchief 
 

• Met de integratie van meer dan 150.000 historische akten in de virtuele leeszaal van het 
Izegemse stadsarchief is opnieuw een belangrijke stap gezet. Daarmee is de digitale his-
torische schatkamer fors uitgebreid. De voorbije twee jaar werd ongeveer 100.000 euro 
geïnvesteerd in de grootste digitaliseringsoperatie uit de geschiedenis van de stad Ize-
gem. Met deze laatste fase zijn bijna 67.000 geboorteakten en 36.500 overlijdensakten 
uit de periode 1796 tot 1929 en meer dan 12.000 huwelijksakten uit de periode 1797 tot 
1939 gedigitaliseerd. De historische boeken zijn na maanden digitaliseringswerk terug in 
het stadsarchief.  

• Sinds de start van de virtuele leeszaal registreerden al bijna 1.000 mensen zich voor op-
zoekingswerk over familiegeschiedenis.  

• Het is de bedoeling om ook publiekswerking op te starten rond het Izegemse stadsarchief 
waarbij we willen uitpakken met unieke archiefstukken. Dit willen we realiseren met het 
Intergemeentelijk Archiefteam Midwest in samenwerking met de heemkundige kring Ten 
Mandere en het museum Eperon d’Or. 

• Op dit moment bijna 1000 registraties voor de digitale leeszaal. Ook positief dat de men-
sen van de archiefdienst met een publiekswerking zullen starten. 

 

4. Varia 

 

- Wereldfestival kreeg UNESCO-patronage. De naam van UNESCO mag verbonden worden aan 

het festival. 

- Er is een voorkeur om het etentje van de cultuurraad te organiseren in de zomerperiode. 

- Kandidaturen voor het Gala van de Gouden Merletjes werden ingediend. 

 


